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RAADSVRAGEN MET ANTWOORD 
 
 
Nummer  :  184-167  
 
Onderwerp  :  Concept ambitiedocument Recreatieschap Twiske-Waterland   
  
Portefeuillehouder :  B. Ten Have 
 
Datum   :  31 januari 2020  
   
 

 
 
Beantwoording van de vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 20 januari 2020). 
 
WaterlandNatuurlijk stelt het college de volgende vragen naar aanleiding van agendapunt 7 van de 
voorbereidende vergadering van 23 januari 2020: Concept ambitiedocument Recreatieschap Twiske-
Waterland   
 
Vraag 1.  
Meent het college, dat een grote rolverandering voor een gemeenschappelijke regeling voorgelegd hoort te 

worden aan de betrokken gemeenteraden? 

 

Antwoord: 

Uitgaande dat u doelt op het concept-ambitiedocument Recreatieschap Twiske-Waterland betreft dit document ons inziens 

geen grote rolverandering. In dit document zijn de bestaande visies alsmede de afzonderlijke coalitieakkoorden de bouwstenen 

geweest voor het formuleren van de concept-ambities. Het concept-document is ter kennis gebracht van uw raad via de 

ingekomen stukken. 

Vraag 2.  
A. Zo ja, hoe ziet het college dan in dit geval de werkwijze tussen college en raad in Waterland tot op 

heden en na nu? 

Antwoord: 

Zowel het concept-ambitiedocument als de Kadernota hebben niet de gebruikelijk bestuurlijke routing gevolgd. Ook al  

bestaat er vanuit de Wet gemeenschappelijke regelingen dan wel de GR overigens geen wettelijke verplichting een formele 

zienswijze te vragen dan wel te geven op deze documenten, in het licht gezien van de nota verbonden partijen was dit correct 

geweest. Dit is inmiddels hersteld. 

 

B. Zo neen, waarom niet? 
Antwoord: 

Zie antwoord vraag 2A. 
 
C. Meent het college dat de raad hierover passend en tijdig op de hoogte is gesteld door het college, en zo 
ja, waar stoelt die opvatting dan op – meer dan op de zeer globale duiding in de begroting 2020 over visie 
ontwikkeling?  
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Antwoord: 

Zoals in het antwoord op vraag 2A is aangegeven, had het college een conceptzienswijze op beide documenten aan de raad 
moeten voorleggen. 
Daarnaast vindt de formele sturing plaats via de gebruikelijke (wettelijke) procedure middels een zienswijze op de begroting 
van het schap. 
 
Vraag 3. 
Welke standpunten zijn vanuit Waterland ingenomen bij de ontwikkeling van de nieuwe voornemens voor 

het Twiske A) ambtelijk B) door de wethouder/het college? 

Antwoord: 

De bestuurlijke ambities zijn opgehaald tijdens een consultatieronde onder de bestuurders in 2018. Wij hebben in deze 
consultatieronde aangegeven dat in Waterland ook een ontwikkeltaak ligt voor het recreatieschap en niet alleen voor het 
gebied het Twiske. Behoefte is aan toevoegen van vissteigers, verpoosplekken, steigers voor boten (ook buitendijks), 
onderhoudsniveau fietspaden enzovoorts. Ook is behoefte aan een betere duiding van de rol van het recreatieschap, wat mag 
worden verwacht en wat doet het recreatieschap voor de gemeenten en bij bijv. Wetlands, Vitaal Platteland etc. Aandacht is 
gevraagd voor concrete zaken, de werkwijze, het onderhoudsniveau en communicatieve zaken. Ook is gevraagd om de huidige 
financieringsvorm in stand te houden.  
 
Vraag 4. 
Wat is de opvatting van de wethouder over de toekomstige ontwikkeling van het Twiske? 

Antwoord: 

Het college vindt dat er een goede balans moet zijn tussen enerzijds de natuuraspecten en anderzijds de recreatiemogelijkheden. 
Daarnaast vindt het college terughoudendheid op zijn plaats ten aanzien van het organiseren van festivals. Deze twee 
elementen zijn ook verwoord in de conceptzienswijze. 
 
Vraag 5. 
Welke ruimte ziet het college voor een stellingname van Waterland dat het Twiske als natuurgebied moet 

worden beschermd en de huidige relatief zuinige recreatieve benutting gehandhaafd? 

Antwoord: 

De huidige natuurwetgeving biedt bescherming en garantie voor behoud van de natuurdoeleinden, ook bij ontwikkelingen in 

het gebied. De provincie is het bevoegde gezag hierbij.  

 
Vraag 6. 
Welke uitingen van A) ambtenaren en B) de wethouder/het college zijn er geweest in strijd met 

bovengenoemde stellingname? 

Antwoord: 

Geen. 
 
Vraag 7. 
Zou het college zich gesteund weten met een motie van de raad in lijn met genoemde stellingname?  

Antwoord: 

Wanneer de raad instemt met de conceptzienswijze weet het college zich gesteund. 
 
Vraag 8. 
Welk proces van besluitvorming staat voor ogen voor de toekomstige ontwikkeling van het Twiske? 

Antwoord: 

Het college is voornemens de raad actief bij deze ontwikkeling te betrekken en daar waar wenselijk de raad te informeren of 

actief in het proces te betrekken door middel van het voorleggen van een conceptzienswijze. 

 
 


